



**MILWAUKEE  
PUBLIC SCHOOLS**

လါယူ၊ ၂၅၊ ၂၀၂၁

ဆု MPS ပုဂံတဝ၊

ယအံဒီးခိးခိးဘျူးဘာသုကိးဂါဒဲးတဂါစုာ်စုာ်လါအဆိာ်ထွဲမါစါဒီး မါလါမါဘာ်အသး ဝဲနံာ်လါအပူါကွံာ်န့ာ်လါ။ ပဲကိးဂါဒဲး ပဘာ် မါဘာ်လိာ်ပသးဒီး တါအိာ်သးတဖာ်လါ အဆိာ်တဲအသးထီာ်ဖဲတါဆါသါတြိာ်ကတီာ်၊ ဒီးပတုါထီာ်ထီာ်ဘးလါတါပာ်တါပညိာ်တမံ လါပသးပူါ- လါတါဆိာ်ထွဲမါစါပကွံာ်ဖိတဖာ်အဂီါအသိန့ာ်လါ။ ဟံးန့ာ်တါဆါကတီာ်တဖါဖိလါတါကွါ [ဘါဒါအိာ်ကျါတါ \(recap video\)](#) အံါ လါ အဟံးဖျါထီာ်ပ ၂၀၂၀-၂၁ တါထီာ်ကွါအနံာ်တကွါ။

ယအံဒီးဟ့ာ်နီါလါတါဂုါတါကျါ လါအရဲဒိာ်တနီါဘာ်သး ၂၀၂၁-၂၂ တါထီာ်ကွါနံာ်အဂီါန့ာ်လါ။

**MPS**

ကွါခဲလါာ် ကအိးထီာ်အသးလါ တါလဲါထီာ်ကွါလါနီါကစါအဂီါတနွံါယံါသိန့ာ်လါ။ ကွါတါသ့ာ်ထီာ်တဖာ်ကအိးထီာ်လါကမျါ အဂီါ၊ ဒီးဟံာ်ဖိပိာ်တဖာ်တြါးဆဲးကျိးကွါတါမါလါလါတါရဲာ်လါတါဆါကတီာ်လါတါလဲါဟးအဂီါန့ာ်လါ။ တါရဲာ်တါကျါလါတါ မါ အါလါ အ့ ထာ် နဲး အ ဖိခိာ်ကဘာ်တါဟ့ာ်လါအါဆု ဟံာ်ဖိပိာ်တဖာ်လါအနာ်ဝဲလါ တါမါလါတါလါအ့ထာ်နဲးအဖိခိာ်တဖာ်န့ာ် မ့ာ် တါ ယု ထါအဂုါကတါလါအဝဲသ့ာ်အဖိအဂီါန့ာ်လါ။ စးထီာ်ဖဲလါယူါလံန့ာ်၊ ဟံာ်ဖိပိာ်တဖာ်လါအဟံးဖျါထီာ်အတါသးစဲ လါ တါ ရဲာ် တါ ကျါတါမါ လါတါလါအ့ထာ် နဲးအဖိခိာ် န့ာ်ကဒီးန့ာ်ဘာ်တါကိးလိာ်စိလါတါသံကွါလူါပိာ်ထွဲလါကစံး ဆါတါသံကွါ တဖာ် ဒီးလဲါ ဆု ညါ လါတါတါဆဲးလါမံါအပတီါအဂီါန့ာ်လါ။

ဒါအပူါကွံာ်အသိး၊ MPS ကမါတါရဲာ်လါကျါလါတါဆါကတီာ်လံာ်နံာ်လံာ်လါခံကလုာ်န့ာ်လါ။ တါထီာ်ကွါတဖာ်၊ တါခါာ်သး ကွါ လါအအိာ်တဖျါာ်၊ ဒီး K-12 ကွါတဖာ် ကလူါပိာ်မါထွဲ Early Start လံာ်နံာ်လံာ်လါန့ာ်လါ။ တါဖုာ်ကွါခဲလါဒီး တါရဲာ် တါ ကျါလါ တါမါအါလါအ့ထာ်နဲးအလါတဖာ် ကလူါပိာ်မါထွဲ လံာ်နံာ်လံာ်လါလါအညါန့ာ်လါ။

MPS ကယုထီာ်လါ တါကသိးတါမါဘါမဲာ်သ့ာ်တဖာ်လါ တါသ့ာ်ထီာ်တဖာ်၊ ကွါတဖာ်၊ ဒီးလါသိလုာ်ဘား(စ) တဖာ်အ ဖိခိာ် န့ာ် လါ။ မ့ာ်အိာ်လါတါသ့ာ်ထီာ်အချါန့ာ် တလိာ်မါဘါမဲာ်သ့ာ်တဖာ် မ့တမ့ာ် ဝဲပုါတဂါစုာ်စုာ်အိာ်တါအိာ် မ့တမ့ာ် အိာ်အခါဘာ်န့ာ်လါ။ ဝဲအိာ်လါတါသ့ာ်ထီာ်အပူါန့ာ်၊ ကွါဖိတဖာ် ဒီးပုါမါတါဖိကမါလိအသးလါတါအိာ်စါစုါလိာ်သးသါခိာ်ယိာ်၊ ဒီးတါမါလိတါဒါးတဖာ် ဒီးတါလါကဝါတဖာ်လါတါစူးကါသကိးအါတဖာ်န့ာ်ကအိာ်ဒီး HEPA တါပံာ်တါန့ာ်လါ။ တါသ့ာ်ထီာ်တဖျါာ်စုာ်စုာ်က ရဲာ်ကျါအါ ထီာ် ပုါမါတါဖိလါအမါကဆိာ်တါ၊ ဒီးဟံာ်ကဝါတါလါတဖာ်လါတါဖိာ်ဘာ်အါအါလါတဖာ်တါကမါကဆိာ်အါထီာ်တါဒါတနံါ န့ာ် လါ။

ပသးခုလါကဘိးဘာ်ရဲါလါဘာ်သးပုါဂဲါလိာ်ကွါဖိတဖာ်အတါဟဲကုါကဒါကုါအဂီါန့ာ်လါ။ တါဆဲးလါမံါလါတါထီာ်ကွါသ့ာ်လုာ်လါ ဆုကတီာ်တါဂဲါလိာ်ကွါ (high school fall sports) အဂီါအိးထီာ်လံန့ာ်လါ။ ကွါဖိတဖာ်လါ အနုာ်လါပာ်ယုာ်မါသကိးလါ တါဂဲါလိာ်ကွါ လါတါပျိူါတဖာ် တလိာ်ဖျိာ်နီါကျါဘါမဲာ်လါဘာ်န့ာ်လါ။ တါဂဲါလိာ်ကွါလါ တါသ့ာ်ထီာ်ပူါတဖာ်



**MILWAUKEE  
PUBLIC SCHOOLS**

အင်္ဂါ၊ တစ်လှိုင်ဖျိန် နီကျိုဘာမဲဒဲးကွဲဖိတဖၣ်ဂဲလိာ်ကွဲပြာ်တၢ်အဆၢကတီၢ်၊ ဘၣ်ဆၣ်ကလိာ်ဘၣ်ဖျိန်ဝဲဖဲတနၢ်လီၤပြာ်တၢ်အခါ (အဒိ၊ ဝဲအဆၣ်နီၤလၢ လိာ်ဆၣ်နီၤဖးထီၣ်အဖိခိၣ်) န့ၣ်လီၤ. တီၤထီၣ်ကွဲဖိလၢအသးဖဲလၢတၢ်ဂဲလိာ်ကွဲလၢ တၢ်ဂီၢ်ခါသ့ၣ်လၢလီၤဆူကတီၢ် ကဘၣ်ဆဲးလီၤမံၤလၢ ၁ဆူထၢၣ်နဲးအလီၤဖဲ <https://bit.ly/3xUdna2> န့ၣ်လီၤ.

ဖဲတချုးတၢ်ထီၣ်ကွဲ ခိးတၢ်ထီၣ်ကွဲဝံၤအလီၢ်ခံ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤကအိးထီၣ်, ပၣ်ယုာ်ခိးကွဲပုၤတၢ်မၤလိဖဲထၢၣ်တဖၣ် (Community Learning Centers (CLCs)) ခိးမံးဝိးခံၣ် (Milwaukee) တၢ်ဟးကသ့ၣ်ကသီလီၢ်ကဝီၤတဖၣ်ခိး တၢ်ပူၤဖျဲးအလီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအံၤကဘၣ်တၢ်မၤသီထီၣ်အီၤထီၣ်ဘိဖဲ [မံးဝိးကံၣ်တၢ်ဟးလိာ်ကွဲအိၣ်ကသ့ၣ်တချုးကွဲထီၣ်ခိးကွဲပူၤဝံၤအလီၢ်ခံတၢ်ကွဲၤထွဲ ပုၣ်ယဲၤကဘျး \(Milwaukee Recreation Before- and After-School Care web page\)](#) န့ၣ်လီၤ.

COVID-19 ကသံၣ်ဒိသဒၢတဖၣ်အိၣ်လၢပုၤကိးဂၤဒဲးလၢအသးအိၣ် ၁၂ နံၣ်ခိးဆူအဖိခိၣ်ခိး ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်အသးလၢအိၣ်ခိးတၢ် ပူၤ ဖျဲး ခိး တၢ်စူးကါအီၤန့ၣ်တုၤလီၤတီၤလီၤဖးခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါနၤလၢပုၤကိးဂၤဒဲးလၢနဟံၣ်ဖိယိဖိအပူၤလၢအသးအိၣ် ၁၂ နံၣ်ဆူ အဖိခိၣ်တဖၣ်ကဆဲးကသံၣ်ဒိသဒၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအါထီၣ်ဘၣ်ပးတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒိသဒၢတဖၣ်အဂီၢ်, လဲၤကွၢ် [မံးဝိးကံၣ်တၢ်အိၣ်ဆူအိၣ်ချ့ဝဲၤကျိၣ် COVID-19 ပုၣ်ယဲၤကဘျး \(Milwaukee Health Department COVID-19 web page\)](#) တက့ၢ်.

ယအဲၣ်ခိးလၢကွဲဖိ, ဟံၣ်ဖိယိဖိ, ခိးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် ကတူၢ်ဘၣ်လၢအိၣ်ခိးတၢ်န့ၣ်လီၤသးဘၣ်ပး တၢ်ပူၤဖျဲးလၢ တၢ်ဖဲက့ၤထီၣ်ကဒဲး ကွဲၤကွဲၤလၢတၢ်ဂီၢ်ခါသ့ၣ်လၢလီၤဆူ (fall) ကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. ကီၢ်ရဲၣ်ဟံၣ်ကဝီၤ ကမၤဒဲးဆူညါလၢတၢ်ခိဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤသီထီၣ်အီၤလၢတၢ်ဂီၢ်ခါဒိတကတီၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤကွၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်မၤသီထီၣ်အီၤလၢဟံၣ်ကဝီၤကီၢ်စဲၣ်ခိးကွဲအပုၣ် ယဲၤသန့, ပုၤတၢ်မံးဒးယုာ်, အံၤမ့(လ), ခိးတၢ်ကစီၣ်ဖုၣ်တဖၣ်အပူၤတက့ၢ်.

ယမုၢ်လၢလၢကတူၢ်လိာ်ဘၣ်ပုၤကိးဂၤဒဲးဖဲကွဲၤကဒိကလၢကွဲဖဲတၢ်ဂီၢ်ခါသ့ၣ်လၢလီၤဆူကတီၢ် (fall) အံၤလီၤ!

လၢတၢ်ဟံၣ်ကဲအါ,

Dr. Keith P. Posley  
ကွဲပုၤပၤဆူရဲၣ်ကျဲၤတၢ်



**MILWAUKEE**  
PUBLIC SCHOOLS